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 Malmöinitiativ - Högre stängsel på hundrastgårdar i 

Malmö kommun 
TN-2022-1617 

Sammanfattning 
Tekniska nämnden har via Malmöinitiativet mottagit förslag om högre stängsel på Malmös 
hundrastgårdar. 
 
Fastighets- och gatukontorets uppfattning är att den befintliga höjden på staketen höjd i de 
flesta fall är fullt tillräcklig. Det skulle även innebära stora kostnader och materialåtgång för att 
byta alla nuvarande staket på hundrastgårdarna, vilket inte är motiverat ur miljösynpunkt. 
 
 

Förslag till beslut 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslås beslutar 
 
att till Malmöinitiativet avge yttrande i enlighet med förvaltningens förslag, samt 
 
att avslå Malmöintiativet 
 

Beslutsunderlag 
 Beslut om Malmöinitiativ, ”Högre stängsel på hundrastgårdar i 
 Malmö kommun.” 
 G-Tjänsteskrivelse TNAU 221108 Malmöinitiativet högre stängsel på hundrastgårdar i 

Malmö kommun TNAU 22-11-08 
 Förslag till yttrande TNAU221108 Malmöinitiativet högre stängsel på hundrastgårdar i 

Malmö kommun TNAU 22-11-08 
 
Beslutsplanering 
Tekniska nämndens arbetsutskott 2022-11-08 
 
Beslutet skickas till 
Malmöintiativet 
 
Ärendet 
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Tekniska nämnden har via Malmöinitiativet mottagit förslag om högre stängsel på Malmös 
hundrastgårdar med en höjd på minst 2 m. Förslaget tar upp att det finns en risk att hundar 
hoppar över dagens stängsel och attackerar hundar utanför hundrastgården. 
 
I Malmö stad ansvarar fastighets- och gatukontoret i nuläget för drygt 60 hundrastgårdar där 
standardhöjden på hundrastgårdarnas staket är 1,2 meter. Fastighets- och gatukontorets 
uppfattning är att denna höjd i de flesta fall är fullt tillräcklig, även om det kan finnas några 
hundraser som kan hoppa över ett sådant staket. Fastighet- och gatukontoret anser att det skulle 
upplevas som en alltför stor barriär i vår stadsmiljö att höja staketen till 2 meter. Det skulle även 
innebära stora kostnader och materialåtgång för att byta alla nuvarande staket på 
hundrastgårdarna, vilket inte är motiverat ur miljösynpunkt. 
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